
 

 

Fråga till ansvarigt kommunalråd gällande nedläggningar av skolor 

Torsdagen den 16 mars meddelade det Socialdemokratiska och Moderata styret i Linköping 
genom skolkommunalrådet Elias Aguirre att man på kommande sammanträde i Barn- och 
ungdomsnämnden den 23 mars ska ta beslut om att lägga ned 11 förskolor och 4 grundskolor.  

Utbildningsdirektören fick i november 2022 uppdrag av kommundirektören att utreda om den 
planerade Kungsbergsskolan för årskurs 7-9 samt särskola behövs enligt tidplan eller kan 
pausas. Utredningsuppdraget omfattade även att lokaleffektivisera lokaler för grundskolor f-6 
med verkställighet höstterminen 2023.  

Trots att arbetet påbörjades i november förra året och att man har haft gott om tid på sig har 
man från styrets sida valt att inte involvera, informera eller samtala med oppositionen kring 
detta omfattande ärende. Än värre har man haft obefintlig dialog med föräldrar och 
vårdnadshavare till barnen på skolorna. Slutligen har man också helt valt att hålla tyst om 
nedläggningarna med personalen på skolorna, de fick ett brev skickat till sig bara dagarna 
innan nedläggningarna kommunicerades ut om att deras arbetsplatser skulle försvinna. Det är 
ingen vidare personalpolitik. 

Ilska, besvikelse och sorg är några av de känslor som föräldrar och personal har gett uttryck 
för om hur styret har hanterat nedläggningarna av skolor. Detta hade kunnat undvikas genom 
att ha en öppnare och mer transparant hållning i detta arbete gentemot alla som berörs av 
nedläggningarna.  

Därför frågar jag ansvarigt kommunalråd: 

- Är S + M styret nöjda med hur beslutet om nedläggningar har kommunicerats och 
diskuterats tillsammans med personal och föräldrar och vårdnadshavare till barnen på 
skolorna? 

- Är S + M styret nöjda med hur beslutet om nedläggningar har kommunicerats, 
förankrats och diskuterats inom politiken i Linköpings kommun? 

För Liberalerna Linköping 

Åsa Wennergren (L) 

 


